

Cairo, 26 August 2026

القاهرة في 26/08/2026

Attention: Egyptian Stock Exchange
Disclosure Department.
After Greeting,

السادة / البورصة المصرية

إدارة الإفصاح

تحية طيبة وبعد ،،،

With reference to the meeting of the company's Board of Directors convened on Wednesday 26/08/2026 by modern means of communication, which ended at 3:30 pm, and the following is a summary of the Board's decisions:

بالإشارة إلى اجتماع مجلس الإدارة المنعقد يوم الاربعاء الموافق 26/08/2026 بوسائل الاتصال الحديثة والذي انتهى في تمام الساعة الثالثة والنصف ظهراً وفيما يلي ملخص قرارات المجلس: -

1. The Board approved the minutes of the previous meeting.
2. Approving the report of the Audit committee for the period ending on 30/06/2026.
3. Approving the separate and consolidated financial statements for the period ending 30/06/2026.
4. The Board has resolved to appoint Mr. Omar Mahmoud Sadek Fouda as Chief Financial Officer of the Company, effective as of 1 September 2026.

1. اعتمد المجلس محضر الاجتماع السابق.
2. اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 2026/06/30.
3. اعتماد نتائج الاعمال المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 2026/06/30.
4. تعيين السيد الاستاذ/ عمر محمود صادق فوده رئيساً للقطاع المالي بالشركة اعتباراً من 2026/09/01.

وتقر الشركة بأن ملخص قرارات مجلس الإدارة يحتوي على كافة الأحداث الجوهرية التي يجب الإفصاح عنها وفقاً لأحكام قانون سوق المال ولائحته التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذاً لهما.

Best regards,

وتفضلوا سيادتكم بقبول فائق الاحترام ،،،

Investor Relation Manager
Tarek Gonna

مدير علاقات المستثمرين،
طارق محمد جنة

